
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

centrale cliëntenraad 
 
9 augustus 2024 

Nieuwsbrief  

Deze nieuwsbrief verschijnt 

gemiddeld 6 keer per jaar. De 

centrale cliëntenraad informeert 

met deze nieuwsbrief haar 

achterban (cliënten en 

verwanten)  en andere 

geïnteresseerden over hoe zij 

de belangen van cliënten op 

beleidsniveau vertegenwoordigt 

en welke ontwikkelingen er in 

medezeggenschap op 

beleidsniveau zijn. 

 

 

Aan de inhoud van deze nieuwsbrief 

kunnen geen rechten worden ontleend 

Advies ontwikkelprogramma 

Op 2 augustus heeft de centrale cliëntenraad een positief advies 

gegeven over het ontwikkelprogramma ‘Samen vooruit’.  

Programmanager Susan Fennis heeft tijdens een vergadering de 

aanleiding, inhoud en stappen van dit ontwikkelprogramma toegelicht.  

Zij zal in ieder geval tot het einde van 2024 in elke ccr-vergadering te 

gast zijn om de voortgang van dit programma te bespreken. De 

centrale cliëntenraad onderschrijft dat de zorg in de toekomst een 

samenspel wordt tussen zorgprofessionals en informele 

zorgverleners, zoals mantelzorgers. Dat is een verandering die al 

ingezet is en die van alle betrokken vraagt om anders naar zorg en 

welzijn te kijken. Dat is voor alle partijen een nieuw en ook best 

spannend proces. Daarom staat het ontwikkelprogramma op de 

agenda van elke vergadering van de centrale cliëntenraad en gaan we 

bekijken hoe de cliëntenraden dit onderwerp goed kunnen volgen. 

Advies over Annahof 

Laverhof wil letterlijk en figuurlijk aan de toekomst bouwen. Zo is er 

het voornemen om De Bongerd te vernieuwen met behoud van 

waardevolle elementen, zoals de kapel. Op De Bongerd zijn nu 

bedden voor de geriatrische revalidatiezorg (GRZ). Het bestuur stelt 

voor om deze bedden samen te voegen met de GRZ-bedden van het 

Mgr. Bekkershuis op Annahof. Dit gebouw staat na het vertrek van de 

zusters Franciscanessen leeg. Tegelijkertijd wil Laverhof het aantal 

bedden van het Annahospice uitbreiden van 5 naar 8. Om te zorgen 

dat de cliënten van de GRZ en het hospice comfortabel in Annahof 

kunnen verblijven is het nodig om de bestaande ketels te vervangen. 

Voor deze plannen heeft het bestuur van Laverhof advies gevraagd 

aan de centrale cliëntenraad en aan de ondernemingsraad. De 

centrale cliëntenraad heeft inmiddels een positief advies gegeven. Dit 

betekent niet dat de plannen al definitief doorgaan. De 

Ondernemingsraad gaat het voorstel namelijk nog met het bestuur 

bespreken en zal daarna een advies uitbrengen. Pas daarna valt een 

definitief besluit over de voorgestelde veranderingen. Natuurlijk blijven 

alle cliëntenraden van Laverhof de ontwikkelingen in vastgoed goed 

volgen.  

Aanbod tv-zenders 

Veel bewoners kijken graag tv, maar het aanbod verschilt op dit 

moment per locatie. Dit komt omdat per locatie de provider 

(aanbieder) van tv-zenders verschilt. Het contract van een aantal van 

deze aanbieders loopt binnenkort af en Laverhof gaat onderzoeken of 

het mogelijk is om een breed tv-aanbod af te nemen bij één provider. 

Een projectgroep gaat hier mee aan de slag en brengt hierover een 

advies uit. In deze projectgroep zit ook een afgevaardigde van de 

centrale cliëntenraad. 

Meer informatie 

Voor meer informatie/vragen kunt u terecht bij de ambtelijk secretaris 

van de centrale cliëntenraad via ccrlaverhof@laverhof.nl of via 06-

42849371. 

 

 

 



 

 

 


